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متن پرسش

سلام وقتتون بخیر: شما رو یکی از اساتید بهم معرفی کردن بابت کمک. راستش از چند ماه پیش بنده

متاسفانه با یه قضیه برخوردم مبنی بر ترس و وحشت کودکان از ظهور امام زمان (عج) و مادر یک

کودک نه ساله میگفت آنقدر فرزند من از امام زمان (عج) و ظهورشان ترس داره که میترسه دعای فرج

بخواند و از خواندنش امتناع میکنه و اگر هم بخونه با وحشت میخونه و متوجه شدم که واقعاً چه

چیزهایی که به بچهها یاد میدهند و مطالبی که داخل فضای مجازی هست واقعا بچهها از ظهور امام

زمان (عج) می ترسند. از حادثه هایی که بعدش بوجود بیاد در اثر ظهور شون می ترسند. خوب من

فکر کردم گفتم که من به عنوان یک فرد مسلمان شیعه یک کسی که منتظر ظهور هست چه کار می

تونم بکنم؟ در مقابل باید بگم که فاجعهای خیلی بزرگ اینکه کودکی شیعه توی کشور اسلامی از ظهور

منجی عالم از ظهور امام زمان (عج) به خاطر چیز هایی که شنیده وحشت داشته باشه که این یک

فاجعه ی بزرگه. من گفتم خوب من چکار میتونم بکنم به عنوان یک فرد شیعه که تو این مملکت با این

بچه ها زندگی می کنم و قطعاً یک مسئولیت بر گردن من هست فکر کردم گفتم شاید زدن یک گروه

تو واتساپ دراین زمانه که جوری هست که همه چیز ها بر اساس رسانه رد و بدل میشه گفتم گروه

بزنم داخل واتساپ که این گروه شامل حالا بچه هایی باشد که خودمون می شناسیم و ازشون

خواهش کنیم که دوست هاشون رو هم دعوت کنن ولی خوب مشکلات زیادی به وجود اومده. الان

من به کمک دوستم این گروه رو مدیریت میکنیم ولی متاسفانه به خاطر اینکه تجربه زیادی هم نداریم

خودمون دانشجو هستیم و نمی دونیم چیکار کنیم حامی نداریم و کسی که راهنمام کند که واقعا

گروه رو مدیریت کنیم. خوب کاری که کردیم و اومدیم اول از موارد خوبی های ظهور گفتیم بعد اومدیم

دوازده امام رو معرفی کردیم به مرور بعد حالا قراره چند مسابقه برگزار کردیم که متاسفانه به نظرم

اونطور که باید و شاید استقبال نمیشه نمیدونم مشکل کجاست و چرا استقبال نمیکنند و هر چیز

دیگه راستش با چند نفری صحبت کردم و چند استاد ولی متاسفانه اون کمکی که می خواستم اون

راهنمایی اساسی حاصل نشد و یکی از اساتید شما رو بهم معرفی کردن و بنده مزاحم شما شدم.

ممنون میشم اگه راهنمایی و کمکمون کنید که بتونیم در این مسیر قدمی کوتاه برای آقا برداریم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: وظیفه ما است که متذکر شویم حضرت مهدی «عجلااللهتعالیفرجه» مظهر

رحمت الهی هستند و از شئونات پیامبری که «رحمت للعالمین» بودهاند. پیشنهاد میشود با مطالعه



کتاب «بصیرت و انتظار فرج» که روی سایت هست، نکاتی را انتخاب بفرماد و در معرض نگاه

کاربران قرار دهید تا انشاءاالله متذکر عالَم مهدوی بشوند. موفق باشید


